
ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE

KLUBU CHOVATELŮ SVATOBERNARDSKÝCH PSŮ ČR Z.S

ŽAMBERK – restaurace Babeta, 22.2.2025

Schůze byla svolána předsedou KCHSBP ČR z.s., pozvánka vč. programu byla otištěna a rozeslána ve  Zpravodaji 
KCHSBP ČR z.s. 1/2025 a zveřejněna na internetových stránkách KCHSBP ČR z.s. 

Účast dle prezenční listiny: 13 členů a 4 hosté.

01) ZAHÁJENÍ

Schůzi po ukončené prezentaci zahájil ve 13.13 hod. předseda klubu Milan Plundra. Schůzi prohlásil za 
usnášeníschopnou. Předseda přivítal přítomné a ujal se vedení schůze.

02) SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Byl přečten program ČS zveřejněný v pozvánce. Nebyl podán žádný návrh na jeho doplnění nebo úpravu. 

Program:

01. Zahájení

02. Schválení programu

03. Volba zapisovatele, ověřovatele zápisu

04. Zpráva předsedy klubu 

05. Zpráva poradce chovu

06. Zpráva jednatelky

07. Zpráva pokladníka, schválení účetní závěrky za rok 2024

08. Zpráva Kontrolní komise

09. Předání cen za Top bernardýna 2024

10. Plánované klubové akce 2025

11. Diskuze

12. Usnesení

13. Závěr

Hlasování o programu schůze: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0. Program byl schválen.

03) ZAPISOVATEL, OVĚŘOVATEL ZÁPISU

Návrh: zapisovatel – Martina Hájková, ověřovatel – Jitka Dobruská

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

04) ZPRÁVA PŘEDSEDY KLUBU 

Předseda informoval o fungování klubu a dobré ekonomice klubu. Požádal o větší spolupráci na přípravě Zpravodaje. 
Informoval, že na bonitaci nemaji splněny podmínky téměř žádní jedinci, proto bude uspořádána až později při min. 
počtu 5 bernardýnů, kteří budou mít splněno. Bonitace nebude určitě při akci v Němčicích. Informace o bonitaci budou 
zveřejněny nejméně měsíc předem. Předseda informoval o přípravách WUSB a KV v Němčicích. O jednání se sponzory 
a provozovatelem Vigvamu. 

Realitou poslední doby je stále klesající počet bernardýnů a jejich chovatelů v Evropě. A to jak v účasti na výstavách, tak
v počtu narozených štěňat apod. Předseda seznámil přítomné se zvýšením cen, které nám bude účtovat plemenná 
kniha. 

05) ZPRÁVA PORADCE CHOVU



Poradce chovu zmínil častou nesoudnost chovatelů při výběru chov. spojení i celkově chybějící pokoru. U některých je 
také minimální zájem o plemeno a absolutní nezájem některých o práci na různosti populace našeho plemene. 
Informoval o počtu krycích psů, jejich využití i o tom, že při krytí je třeba myslet také na budoucnost. Spolupráce s 
chovateli v oblasti administrativy je bez problémů. Podrobné informace z oblasti chovu jsou pravidelně zveřejňovány ve 
Zpravodaji. 

06) ZPRÁVA JEDNATELKY

Jednatelka informovala přítomné, že k 21.2.2025 má klub 89 řádných členů.

07) ZPRÁVA POKLADNÍKA, SCHVÁLENÍ ÚČETNÍ ZÁVĚRKY ZA ROK 2024

Paní Dobruská seznámila podrobně přítomné se stavem finančních prostředků včetně pohybu na účtech. Zmínila výdaje 
a příjmy u akcí pořádaných klubem. 

Nakonec přednesla účetní závěrku za rok 2024 o jejímž schválení bylo hlasováno.

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0. Účetní závěrka za rok 2024 byla schválena.

08) ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE

Předseda KK Josef Gerych informoval, že se schůzí výboru účastní vždy zástupce KK a že v poslední době  nebylo 
třeba, aby KK samostatně řešila nějaký případ.

09) VYHODNOCENÍ TOP BERNARDÝNA ROKU 2024

Předseda klubu předal ocenění majitelům nejlepších psů a fen v soutěži TOP bernardýn za rok 2024. Pro všech 
nejlepších 10 bernardýnů resp. pro jejich majitele byly připraveny trofeje a věcné ceny od Britu (Vafo).

10) PLÁNOVANÉ KLUBOVÉ AKCE  2025

Předseda klubu informoval o všech plánovaných akcích na rok 2025 i jejich náročnosti.

12) USNESENÍ

Členská schůze vzala na vědomí: 

1. Zprávu předsedy

2.  Zprávu poradce chovu

3. Zprávu jednatelky

4. Zprávu pokladníka

5. Zprávu Kontrolní komise

Členská schůze schválila: 

Účetní závěrku za rok 2024

Hlasování: pro: 13, proti, 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

19) ZÁVĚR

Schůze byla ukončena v 15.17 hod.

Zapsala: Hájková Martina

Ověřil: Dobruská Jitka


